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PROTOKÓŁ NR 154/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 10 lutego 2022 r. 

W dniu 10 lutego 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się CLIV 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu, 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLIV posiedzenie Zarządu. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby zaproponować zmiany w porządku obrad. Nikt z obecnych 
nie wniósł uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia, natomiast Starosta zaproponował, aby 
w punkcie 5. Sprawy z zakresu edukacji dodać podpunkt 3) Informacja dotycząca zadania 
„Termomodernizacja budynku głównego szkoły, internatu i sali gimnastycznej oraz zagospodarowanie 
terenu przy Zespole Szkół w Trzciance”, zgłoszenie którego planuje się w naborze wniosków 
o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu - Polski Ład. 

Starosta poddał pod głosowanie kwestię wprowadzenia w/w punktu do dzisiejszego porządku obrad – 
w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

W związku z powyższym dzisiejszy porządek obrad został uzupełniony i przedstawia się następująco: 

1. Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim za 2021 rok – spotkanie 
z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie. 

2. E-posiedzenie Konwentu Powiatów Województwa Wielkopolskiego.  

3. Prośba Biura SMP Projektanci Sp. z o.o. Sp. k. o wydanie opinii do wniosku o uzyskanie decyzji  
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia „Rozbudowa drogi wojewódzkiej 
nr 153 w miejscowości Gajewo” i postanowienie w tej sprawie.  

4. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu - wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 
w Czarnkowie o wyrażenie zgody na przedłużenie najmu lokalu mieszkalnego na okres kolejnych 
3 lat. 

5. Sprawy z zakresu edukacji: 
1) informacja dotycząca zadania „Termomodernizacja budynku głównego szkoły, internatu i sali 

gimnastycznej oraz zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół w Trzciance”, zgłoszenie 
którego planuje się w naborze wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 
- Polski Ład. 

2) prośba dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgody na udostępnianie sali gimnastycznej 
klubom i sekcjom sportowym, 

3) prośba dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie 
wyposażenia siłowni Komendzie Powiatowej PSP w Czarnkowie. 

6. Sprawy z zakresu finansów powiatu – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2022.  
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7. Powrót do zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne”, zgłoszenie 
którego planuje się w naborze wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu - Polski 
Ład. 

8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

9. Sprawy różne. 

Ad.1 
Informacja o sytuacji na rynku pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim za 2021 r.  

Zarząd spotkał się z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie, która przedłożyła informację 
o sytuacji na rynku pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim za 2021 r.  

Zgodnie z przedstawioną informacją bezrobocie rejestrowane w powiecie na koniec grudnia 2021 r. 
kształtuje się na poziomie 1.065 osób, jest to o 30,2% (460 osób) mniej niż w grudniu poprzedniego roku 
i o 3,1% (34 osoby) mniej niż w miesiącu poprzednim. 

Największy spadek bezrobocia na koniec grudnia 2021 r. w stosunku do analogicznego okresu roku 
ubiegłego nastąpił w gminie Połajewo o 55,6% tj. o 35 osób oraz w mieście i gminie Trzcianka o 42,0%, tj. 
o 190 osób. 

Największe natężenie bezrobociem w grudniu 2021 r. występowało w mieście i gminie Krzyż – 
3,4%, najmniejsze w  gminie Połajewo – 0,7% (stosunek liczby bezrobotnych do ludności w wieku 
produkcyjnym). W pozostałych gminach wskaźnik bezrobocia rejestrowanego kształtował się na poziomie 
od 0,7% do 3,0%. Natomiast wskaźnik bezrobocia rejestrowanego dla powiatu, obliczony wyłącznie dla 
celów porównawczych wynosił 2,0%.  

W powiecie czarnkowsko-trzcianeckim stopa bezrobocia wyniosła w końcu listopada 2021 r. 3,5%. 
W stosunku do października 2021 r. wzrosła o 0,1 punktu, a w porównaniu do listopada 2020 r. stopa 
bezrobocia spadła o 1,0 punktu. 

W województwie stopa bezrobocia w końcu listopada 2021 r. wyniosła 3,1%. w porównaniu do 
października 2021r. spadła o 0,1 punktu, a w stosunku do listopada 2020 r. spadła o 0,6 punktu. 

Na terenie województwa najniższa stopa bezrobocia wystąpiła w powiecie kępińskim 1,6%,  
najwyższa w powiecie konińskim 7,4% - tabela 14. 

Z kolei w podregionie pilskim najwyższa stopa bezrobocia występowała w powiecie chodzieskim 6,9%, 
a najniższa w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim 3,5%. W pozostałych powiatach stopa bezrobocia 
kształtowała się w następujący sposób: powiat złotowski 4,6%, powiat wągrowiecki 4,7% oraz powiat 
pilski 4,8%. 

W kraju stopa bezrobocia na koniec listopada 2021 r. wynosiła 5,4% i w porównaniu do października 2021 
r. spadła o 0,1 a w stosunku do listopada 2021 r. spadła o 0,7 punktu.  

W grudniu 2021 r. do rejestru urzędu pracy trafiło 218 osób, w porównaniu z miesiącem poprzednim było 
to mniej o 14%, tj. 36 osób. W grudniu 2021 r. wyrejestrowano 252 osoby, tj. o 18 osób więcej niż 
w miesiącu poprzednim.  Z powodu podjęcia pracy wyrejestrowano 141 osób stanowiących 56% ogółu 
wyrejestrowanych.  W okresie styczeń – grudzień 2021 r. odpływ bezrobotnych przewyższał napływ o 460 
osób tj. o 17,3% (napływ 2.660, odpływ 3.120), natomiast w analogicznym okresie 2020 r. napływ 
bezrobotnych przewyższał odpływ o 156 osób tj. o 5,2% (napływ 3.163, odpływ 3.007). Wśród nowo 
zarejestrowanych, wyłączonych bezrobotnych oraz osób podejmujących pracę w grudniu 2021r. 
dominowały osoby do 30 roku życia. 

W okresie styczeń – grudzień 2021r. do Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie zgłoszono 2.123 oferty 
pracy, z czego 549 ofert subwencjonowanych. W analogicznym okresie roku poprzedniego ofert pracy 
było 1.957, w tym 528 ofert subwencjonowanych. 

W okresie styczeń – grudzień 2021 roku w Powiatowym Urzędzie Pracy w Czarnkowie zarejestrowano  
2.551 oświadczeń o powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi na zasadach uproszczonych,  
z czego: 

- 1764 oświadczeń dotyczyło obywateli Ukrainy,  
- 592 oświadczenia dotyczyły obywateli Gruzji, 
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- 118 oświadczeń dotyczyło obywateli Białorusi, 
- 60 oświadczeń dotyczyło obywateli Mołdawii,  
- 12 oświadczeń dotyczyło obywateli Rosji, 
- 5 oświadczeń dotyczyło obywateli Armenii. 

W porównaniu do analogicznego okresu 2020 roku nastąpił wzrost liczby oświadczeń o 95,5%,  
tj. o 1.246 oświadczeń, kiedy zanotowano 1.305 oświadczeń. 

Na koniec II półrocza 2021r. osoby bezrobotne reprezentowały 278 zawodów. Największą liczbowo grupę 
stanowią osoby bez zawodu (140 osób – 13,1%). 

W 2021 roku dwa zakłady pracy zgłosiły zwolnienia grupowe: 
- Poczta Polska S.A. obejmująca 8 pracowników w okresie czerwiec – grudzień 2021r., do końca grudnia 
6 pracownikom wręczono wypowiedzenie umowy o pracę, z których 4 osoby zarejestrowały się w urzędzie 
pracy; 
- Henkel Polska Operations sp. z o.o. (mieszalnia farb i tynków suchych) obejmujący 64 pracowników  
w okresie październik – grudzień 2021r., wszystkim 64 pracownikom, planowanym do zwolnienia, 
wręczono wypowiedzenie umowy o pracę z 3 miesięcznym okresem wypowiedzenia. 

W 2020 roku nie odnotowano licznych zwolnień grupowych, jeden zakład pracy (Spółdzielnia Inwalidów 
Przyszłość z Trzcianki) zgłosił zwolnienie grupowe obejmujące 56 pracowników w okresie kwiecień – lipiec 
2020r. Nie wypowiedziano jednak umowy o pracę żadnemu z pracowników, a ponadto złożono ofertę na 
10 miejsc pracy. W 2019 r. żaden zakład z obszaru powiatu nie zgłosił zwolnień grupowych. 

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2 
E-posiedzenie Konwentu Powiatów Województwa Wielkopolskiego. 

Członkowie Zarządu wzięli udział w e-posiedzeniu Konwentu Powiatów Województwa Wielkopolskiego, 
które rozpoczęło się o godzinie 10.00. 

E-posiedzenie prowadził Lech Janicki – Starosta Ostrzeszowski, Przewodniczący Konwentu Powiatów 
Województwa Wielkopolskiego. 

Program Konwentu przewidywał następujące zagadnienia:  

- Nowe uregulowania prawne funkcjonowania szpitali powiatowych; 

- Funkcjonowanie domów pomocy społecznej w aspekcie finansowym;  

- Obowiązek opracowywania dyżurów aptek w porze nocnej w niedzielę i święta; 

- BGK Poznań. 

W związku z powyższą tematyką gośćmi Konwentu byli: Paulina Stochniałek – Członek Zarządu 
Województwa Wielkopolskiego, Remigiusz Pawelczak – Prezes Zarządu Wielkopolskiego Związku Szpitali, 
Bernadeta Skóbel – Radca prawny Związku Powiatów Polskich, Sylwia Kamińska-Tereszkiewicz – Prezes 
Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Dyrektorów Domów Pomocy Społecznej, Janusz Krawiec – Członek 
Zarządu Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Dyrektorów Domów Pomocy Społecznej, dr n. farm. Alicja 
Górecka – Prezes Wielkopolskiej Okręgowej Rady Aptekarskiej. 

Ad. 3 
Prośba Biura SMB Projektanci Sp. z o. o. Sp. k. o wydanie opinii do wniosku o uzyskanie decyzji 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 
153 w miejscowości Gajewo” i postanowienie w tej sprawie. 

Zarząd przeanalizował pismo Biura SMP Projektanci Sp. z o. o. Sp. k. (zał. nr 3) zawierające prośbę 
o wydanie opinii dla Zarządu Województwa Wielkopolskiego, wymaganej do wniosku o uzyskanie decyzji 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 
153 w miejscowości Gajewo”, stosownie do postanowień art. 11b ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. 
o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. 

Powyższe zadanie w części związane jest z planowaną inwestycją budowy mostu w Ciszkowie. Dotyczy ono 
poprawy skrzyżowania dróg wojewódzkich 153 i 174 oraz rozbudowy odcinka ok. 700 mb drogi 
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wojewódzkiej nr 153 i dobudowy ścieżki pieszo rowerowej. Powyższy projekt będzie w przyszłości 
powiązany z dużym zadaniem pn. „Budowa mostu na Noteci w nowym przebiegu drogi wojewódzkiej  
nr 153 w miejscowości Ciszkowo”, dla którego Samorząd Województwa Wielkopolskiego otrzymał 
dofinansowanie na pokrycie kosztów przygotowania dokumentacji niezbędnej do uzyskania decyzji 
pozwalających na realizację zadania.  

Zarząd postanowił pozytywnie zaopiniować przedmiotową inwestycję z następującymi uwagami do 
załączonej dokumentacji: 

1. brak wyodrębnionej analizy powiązania drogi z innymi drogami publicznymi; 

2. projektowany zjazd na działkę drogową nr 171 (drogę wewnętrzną) jest zjazdem publicznym, zjazd nie 
dowiązuje do istniejącej krawędzi drogi; 

3. przy projektowanej ścieżce rowerowej (na skarpie) należałoby rozważyć, czy nie ma konieczności 
zabezpieczenia barierkami, a także wyokrąglenia łukiem ostrego kąta odejścia ścieżki rowerowej od 
krawędzi jezdni. 

Postanowienie Zarządu w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 
Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu – wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 
w Czarnkowie o wyrażenie zgody na przedłużenie najmu lokalu mieszkalnego na okres kolejnych 3 lat. 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie (zał. nr 5) o wyrażenie 
zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu mieszkalnego, położonego w Czarnkowie przy ul. Kościuszki 
92. Lokal wynajmowany jest przez osobę fizyczną, która w związku ze zbliżającym się terminem 
wygaśnięcia umowy najmu z dnia 28.03.2019 r. zwróciła się do dyrektora z prośbą o ponowne zawarcie 
umowy na okres 3 lat, tj. od 01.04.2022 r. do 31.03.2022 r. 

Zarząd rozpatrzył powyższy wniosek pozytywnie. 

Ad. 5 
Sprawy z zakresu edukacji: 
1) informacja dotycząca zadania „Termomodernizacja budynku głównego szkoły, internatu i sali 

gimnastycznej oraz zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół w Trzciance”, zgłoszenie którego 
planuje się w naborze wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu - Polski Ład 

Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą zadania „Termomodernizacja budynku głównego szkoły, 
internatu i sali gimnastycznej oraz zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół w Trzciance”, zgłoszenie 
którego planuje się w naborze wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu - Polski Ład. 

Obecny na posiedzeniu Naczelnik Wydziału Edukacji poinformował członków Zarządu, że w miniony 
wtorek odbyło się spotkanie  z przedstawicielem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w sprawie 
zakresu planowanych prac termomodernizacyjnych na obiektach internatu, budynku głównego i sali 
gimnastycznej Zespołu Szkół w Trzciance. Zakres robót nie budził kontrowersji, za wyjątkiem materiału, 
z którego winny być wykonane nowe okna w internacie. Na każdy z obiektów należy opracować odrębną 
dokumentację techniczną przebudowy i termomodernizacji.  

W związku z tym na opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego i dokumentacji technicznej 
postanowiono przeznaczyć kwotę ponad 40 tys. zł ze środków rezerwy oświatowej.  

2) prośba dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgody na udostępnienie sali gimnastycznej klubom 
i sekcjom sportowym 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie (zał. nr 6) o wyrażenie 
zgody na udostępnienie sali gimnastycznej klubom i sekcjom sportowym, które będą o to wnioskować do 
dyrektora. Sala jako środek trwały nie została jeszcze przekazana jednostce, wobec czego dyrekcja nie 
może samodzielnie podjąć decyzji w przedmiotowej sprawie. Dyrektor nadmienia, że nie widzi przeszkód, 
aby popołudniami udostępniać pomieszczenia szkoły na prowadzenie wszelkich aktywności sportowych 
przez organizacje pozaszkolne, których uczestnikami są dzieci i młodzież powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego.  
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Zarząd pozytywnie rozpatrzył powyższy wniosek, wyrażając zgodę na udostępnianie w godzinach 
popołudniowych nowej sali gimnastycznej klubom i sekcjom sportowym, do czasu przekazania obiektu 
jako środka trwałego na mienie jednostki. 

3) prośba dyrektora LO w Czarnkowie o wyrażenie zgody na nieodpłatne przekazanie wyposażenia 
siłowni Komendzie Powiatowej PSP w Czarnkowie 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie (zał. nr 7) o wyrażenie 
zgody o nieodpłatne przekazanie na własność wyposażenia siłowni Komendzie Powiatowej Straży 
Pożarnej w Czarnkowie. 

W/w sprzęt dnia 01.12.2020 roku został przekazany Straży w nieodpłatne użyczenie, co rozwiązywało 
problem jego przechowania na czas budowy nowej sali gimnastycznej oraz remontu budynku do niej 
przyległego. Sprzęt ten wymagał naprawy i renowacji zużytych części, czego we własnym zakresie dokonali 
pracownicy KPSP. 

Ponieważ w ramach inwestycji budowy sali, trwają zakupy nowego wyposażenia do siłowni szkolnej, 
Zarząd uznał za zasadne przekazanie używanego sprzętu na potrzeby KP PSP.    

Ad. 6 
Sprawy z zakresu finansów powiatu – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2022. 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 
dokonując następujących zmian po stronie wydatkowej: 

- Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe o kwotę 50.000,00 zł, wysokość 
rezerwy po zmianie wynosi 250.000,00 zł.  

Kwota ta zostanie przypisana w planie wydatków Wydziału Organizacyjno-Ogólnego Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie celem zabezpieczenia wydatków na zakup sprzętu i przystosowanie sieci 
logistycznej do zapewnienia łączności w sytuacjach kryzysowych między Starostwem Powiatowym, 
służbami, inspekcji i straży, a także pozostałymi jednostkami organizacyjnymi. Ponadto część środków 
zostanie przeznaczona na zakupy między innymi jednorazowego sprzętu ochrony osobistej w związku 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i ograniczaniem skutków COVID-19. 

- Rozwiązuje się rezerwę celową na waloryzację płac dla administracji i obsługi. Środki w kwocie 
1.200.000,00 zł rozdysponowano zgodnie z poniższym zestawieniem: 
- Liceum Ogólnokształcące w Czarnkowie - 12.689,00 zł, 
- Liceum Ogólnokształcące w Trzciance - 14.038,00 zł, 
- Zespół Szkół w Czarnkowie - 17.955,00 zł, 
- Zespół Szkół w Trzciance - 15.494,00 zł, 
- Zespół Szkół Technicznych w Trzciance - 5.554,00 zł, 
- Zespół Szkół w Krzyżu Wlkp. - 12.816,00 zł, 
- Zespół Szkół Specjalnych w Gębicach - 7.292,00 zł, 
- Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Czarnkowie - 4.607,00 zł, 
- Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Trzciance - 4.467,00 zł, 
- Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Krzyżu Wlkp. - 5.008,00 zł, 
- Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance - 7.994,00 zł, 
- Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie - 13.567,00 zł, 
- Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Białej - 16.131,00 zł, 
- Starostwo Powiatowe w Czarnkowie - 405.753,00 zł, 
- Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance - 72.824,00 zł, 
- Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie - 105.491,00 zł, 
- Powiatowy Urząd Pracy w Czarnkowie - 136.267,00 zł, 
- Dom Pomocy Społecznej w Wieleniu - 50.572,00 zł, 
- Dom Pomocy Społecznej w Trzciance - 193.800,00 zł, 
- Dom Pomocy Społecznej w Gębicach - 97.381,00 zł. 

Uzupełnienie brakujących środków na waloryzację płac nastąpi po określeniu ostatecznych potrzeb 
wynikających z podjętej w niniejszym zakresie decyzji Zarządu Powiatu.  
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Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej powiatu na 2022 rok – w obecności 5 członków Zarządu: 

5 głosów „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym uchwała Nr 455/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7 
Powrót do zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo Dolne”, zgłoszenie 
którego planuje się w naborze wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu – Polski 
Ład. 

Zarząd powrócił do sprawy kalkulacji kosztów zadania pn.  „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. 
Romanowo Dolne”, zgłoszenie którego planuje się w naborze wniosków o dofinansowanie w ramach 
Rządowego Funduszu - Polski Ład.  

Jak poinformował Starosta, kolejne spotkanie z projektantami w tej sprawie odbyło się w siedzibie 
Zarządu Dróg Powiatowych. Ustalono, że do projektu należy wnieść poprawki dotyczące systemu 
odwodnienia chodnika, co w efekcie pozwoli na częściowe obniżenie wartość tej części zadania. Koszt 
naniesienia poprawek (dotyczą one 5 pozycji) – po negocjacjach ustalono na kwotę 29 tys. zł. 

Dobrą wiadomością jest również fakt, iż termin składania wniosków do II edycji Polskiego Ładu został 
wydłużony do 28 lutego br.   

Ad. 8  
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia 

Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, które odbyło się w dniu 3 lutego 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag. 

Ad. 9  
Sprawy różne. 

Spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 10 lutego 2022 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 
Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  ………………….............. 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 

 


